

Eternally Love 永恆的愛

Artist : Pressed Flower Art of Japanese Botanic Artist — Dr Serina Ha Miu Yin

日本壓花家—夏妙然博士

Flower Material (花材) : *Hydrangea macrophylla* (アジサイ) (學名: 紫陽花)

Catharanthus roseus (ニチニチソウ、日々草) (學名: 長春花)

~*Hydrangea* is a genus of 70–75 species of flowering plants native to southern and eastern Asia (China, Japan, Korea, the Himalayas, and Indonesia) and the Americas. By far the greatest species diversity is in eastern Asia, notably China, Japan, and Korea.

~紫陽花，起源於日本，在歐洲被稱為西方繡球。繡球花屬於東南亞（中國，日本，韓國，喜馬拉雅山，印度尼西亞）和美洲的70-75種開花植物。到目前為止，東南亞特別是中國，日本和韓國都很多。

~*Catharanthus roseus*, since flowers bloom one after the other from early summer to late autumn, it is called "daily grass".

Flowers are about 3 to 4 cm in diameter, petals are 5 fissures, colors are white, pink, red, red purple, etc. Some have different colors only at the center.

~由於一前一後，花從初夏開花到深秋，叫做“一天到天草”。花是直徑為約3~4cm的，花瓣是5裂，顏色為白色，粉紅色，紅色，有諸如紅紫色，還有只有中心是不同顏色的。